

[Text]

The Chairman: Mr. Passmore.

Mr. Passmore: I am not really all that good at remembering figures, sir, but I would approximate our budget this year in total as being something in the order of \$65,000. On full-time employees, there is myself and a secretary. Right now we are advertising and perhaps within the next few days we will be hiring an assistant to myself. That is the total full-time staff.

Mr. Mosquin: Our budget in the previous fiscal year was \$49,000, in the year just gone by it was about \$160,000, and this year it is about \$200,000. We have jumped very considerably because of this rapid growth rate that I am talking about. We are a very rapidly growing organization.

On the other question, we have eight full-time employees. That is up from three last year.

M. Cyr: Monsieur le président vous dites je crois que la Fédération canadienne de la faune est née en 1968. Pourrait-on connaître le nom des parrains ou fondateurs de la Fédération?

Mr. Mosquin: He is referring to the Canadian Nature Federation. The Canadian Nature Federation was not set up only recently. It went through a process where we evolved from another organization called the Canadian Audubon Society. That society was a relatively small organization, was located in Toronto, had a very small budget, and in 1971 the board of directors of this organization decided that they wanted to have a large national organization. So they had a series of meetings, the membership was brought together, and we formed the National Federation for Nature. This all happened in late 1971, and since that time we have been growing very quickly. So we have had a long history, our history going back perhaps to 1948.

M. Cyr: Il vous est difficile de nommer quelques fondateurs de la Fédération canadienne de la faune? Il serait bon que nos générations futures le sachent car ces personnes pourraient passer à l'histoire si leur nom figure dans le compte rendu des délibérations d'aujourd'hui.

Mr. Mosquin: I could not supply you with that information at the present time. The history of the organization is rather complicated. I could fill you in with more details. It was really set up in 1948. The first time it was incorporated federally was in 1961. Earlier the incorporation was in Ontario, then it was incorporated federally in 1961, and then in 1971 we again expanded the federation conceptually. There were four people that founded our predecessor—they were in Toronto. One of them was a Mr. Barnett, and one was a Mr. Taylor—I am not sure of the initials. Of the other two, MacCauley was one and there was one more but I do not recall the name.

The Chairman: Mr. McCain, you have a supplementary question?

• 1650

Mr. Darling: I have a supplementary question.

Mr. Mosquin, I think it should be on the record what the small grant is to your organization. Is it the same amount, \$10,000?

[Interpretation]

Le président: Monsieur Passmore.

M. Passmore: Je ne suis pas très bon pour me rappeler les chiffres. Je crois que notre budget cette année est d'environ \$65,000. Comme employé à plein temps, il y a ma secrétaire et moi-même. Nous avons une annonce qui paraît actuellement et qui sera répétée dans les prochains jours dans le mois de juin. Voilà pour le personnel à plein temps.

M. Mosquin: Notre budget pour la dernière année financière était de \$49,000 et pour l'année qui vient de se terminer, environ \$60,000. Cette année, il sera de \$200,000. Nous avons augmenté de façon spectaculaire à cause du taux rapide de croissance dont je vous ai parlé. Nous sommes une organisation qui est en pleine voie de développement.

Au sujet de votre autre question, nous avons 8 employés à plein temps actuellement, alors que nous en avions 3 l'an passé.

M. Cyr: Mr. Chairman, you have said that the Canadian Wildlife Federation was created in 1968. Do you think it would be possible to know the names of the sponsors or promoters of the Federation?

M. Mosquin: Vous parlez de la Fédération canadienne de la nature. Cette fédération n'a pas été créée récemment. Elle a évolué à partir d'une autre organisation qui s'appelait la Société canadienne Audubon. Cette société était relativement petite, située à Toronto, n'ayant qu'un très petit budget. En 1971, le conseil de direction de l'organisation a décidé qu'il voulait une organisation nationale importante. Les membres du conseil ont tenu plusieurs réunions. Les membres se sont réunis et ont formé la Fédération canadienne de la nature. Cela s'est passé vers la fin de 1971, et depuis ce temps nous avons rapidement pris de l'ampleur. Nous avons donc une histoire qui remonte assez loin vers 1948 je crois.

Mr. Cyr: Would it be difficult to name a few persons who were the promoters of the Canadian Wildlife Federation? It would be appropriate that the future generations know the names so that these persons would go down in history if their names are mentioned in the proceedings of our debates today.

M. Mosquin: Je ne peux pas vous donner ces renseignements maintenant, l'histoire de l'organisation est assez complexe. Je peux vous donner plus de détails. La Fédération a été créée en 1948 et elle a été pour la première fois constituée en société fédérale en 1961. Elle a été constituée en société dans l'Ontario plus tôt, mais à l'échelle fédérale, elle ne l'a été qu'en 1961. En 1971 nous avons de nouveau donné plus d'ampleur au concept fédéral. Quatre personnes l'ont fondée. Elles venaient de Toronto. L'un d'entre eux était M. Barnett, et l'autre M. Taylor—je ne suis pas certain des initiales. En ce qui concerne les deux autres, je me souviens du nom de M. MacCauley mais pas de l'autre.

Le président: Monsieur McCain, vous avez une question supplémentaire?

M. Darling: J'ai une question supplémentaire.

Je crois que vous devriez l'inscrire au dossier, monsieur Mosquin. Quelle subvention votre organisation a-t-elle eue? S'agit-il du même montant, \$10,000?